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Sverker Lindberg

Christer Nordling
Teknisk chef

Datum

20t8-03-26

Sverker Lindberg
Gatu- och parkchef

Vår beteckning-

KS 20171769
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Yttrande angående medborgarförslag om gångväg med
belysning mellan Bäverstigen och Johannisdalskogen

Tekniska kontoret har fatt i uppdrag attyttraoss över ett medborgarftirslag från
Urban Axelsson och Väinö Rajala som fürslår att kommunen iordningställer den
gångväg som finns mellan Bäverstigen och Johannisdalskogen samt fürser
gångvägen med belysning.

Idag finns det ett flertal anslutande stigar till elljusspåret i Johannisdalskogen och
ingen av dessa stigar är ftirsedda med belysning. En del av stigarna används lika
frekvent som denna vid Bäverstigen. Ingen motsvarande naturstig i kommunen åir

belyst i dagsläget. Det finns därftir ingen anledning till att just denna stig ska ha
en annan standard än de andra anslutande stigarna.
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Det sker utbyte av belysningsstolpar och lamporvid elljusspåret iJohannesdalsskogen. Detta är
positivt då det innebär effektivare elanvändning men mest för att det ökar tryggheten. Vi

undertecknare vill att kommunen också iordningsställer den gångväg som finns från Bäverstigen

Denna gångväg behöver också elljus. Bifogar nedan en karta där den aktuella gångvägen finns
markerad.

Gångvägen från Bäverstigen används av oss alla som bor i området. Totalt handlar det om att minst
200 hushåll ofta och regelbundet använder denna gångväg.
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Befintlig gångväg som idag saknar

elljus. Sammanlagt ca 200 meter.
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Med vänlig hälsning
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Urban Axelsson Väinö Rajala
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